
ПРОТОКОЛ № 2 

 

засідання робочої групи районної ради 

 з  вивчення стану функціонування спортивних установ і організацій 

району та їх фінансування  

 

від  11 березня 2020 року                                                              м. Житомир 

14-00 год 

 

Всього членів робочої групи – 8 (Котвицький С.В., Дєньга В.А., Кліменко 

В.М., Уницький С.О., Козел В.В., Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М., 

Приставський М.М.). 

Присутніх членів робочої групи - 5:   Котвицький С.В.,   Приставський М.М., 

Кліменко В.М., Уницький С.О., Козел В.В.  

Відсутніх членів робочої групи 3:  Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М., Дєньга 

В.А.. 

Всього членів робочої групи з правом дорадчого голосу – 6 (Горго В.М., 

Єпіфанцев І.В., Власюк Б.Я., Дворська А.В., Петрик Р.В., Лановий М.В.)   

Присутніх членів робочої групи з правом дорадчого голосу - 1: Єпіфанцев 

І.В. 

Відсутніх члені робочої групи з правом дорадчого голосу  – 5: Горго В.М., 

Власюк Б.Я., Дворська А.В., Петрик Р.В., Лановий М.В. 

 

У роботі комісії взяли участь: 

1.  Стах Василь Миколайович – заступник голови Житомирської районної 

ради. 

2. Оханський Юрій Миколайович – голова Житомирської 

райдержадміністрації. 

3. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

Житомирської райдержадміністрації. 

4. Дмитрієва Руслана Миколаївна - начальник відділу освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації. 

5. Стужук Валентин Володимирович - головний  спеціаліст відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації. 

6. Бойко Віктор Васильович – голова районної Громадської організації 

ВФСТ «Колос».  

7. Бовсуновський Юрій Петрович – голова Громадської ради при 

Житомирській райдержадміністрації. 
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8. Ступін Віктор Анатолійович – директор Новогуйвинської комплексної 

ДЮСШ. 

9. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

 

Кількість присутніх членів групи 5 з 8 дозволяє розпочати засідання і 

приймати рішення. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В.,  голову робочої групи, який ознайомив із 

порядком  денним засідання. 

ВИСТУПИЛИ: Бовсуновський Ю.П., голова громадської ради при 

Житомирській РДА, запропонував включити до порядку денного питання 

використання коштів В.Пічською сільською радою на проведення спортивно-

масових заходів. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання: 

1. Звіт директора Новогуйвинської комплексної ДЮСШ Ступіна В.А. про 

отримані та використані бюджетні кошти. 
     Інформує: Ступін В.  А. – директор Новогуйвинської комплексної 

ДЮСШ 
 

2. Про використання коштів В.Пічською сільською радою на проведення 

спортивно-масових заходів. 

Інформує: Бовсуновський Ю.П. – голова Громадської ради при 

райдержадміністрації 

3. Різне. 

 

«За» – 5 (Котвицький С.В.,   Приставський М.М., Кліменко В.М., Уницький 

С.О., Козел В.В.).  

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В., голову робочої групи, про регламент роботи 

засідання. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання: з питання звіту – до 

10 хвилин,  з інших питань - до 5 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 

хвилин. 

«За» – 5 (Котвицький С.В.,   Приставський М.М., Кліменко В.М., 

Уницький С.О., Козел В.В.).  

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 
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1.СЛУХАЛИ: Звіт директора Новогуйвинської комплексної ДЮСШ Ступіна 

В.А. про отримані та використані бюджетні кошти. 
     Інформує: Ступін Віктор  Анатолійович – директор 

Новогуйвинської комплексної ДЮСШ 
ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова робочої групи, запитав яка кількість 

людей працює за сумісництвом. 

Ступін В.А., директор Новогуйвинської комплексної ДЮСШ, відповів, 

що загальна чисельність працівників 17 чоловік, за сумісництвом працює 5. 

Єпіфанцев І.В., представник Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, запитав хто виконував роботи по встановленню 

спортивного майданчику в смт Озерне. 

Ступін В.А., директор Новогуйвинської комплексної ДЮСШ, відповів, 

що це кошти обласної субвенції, і хто був підрядником він не знає. 

Бовсунівський Ю.П., голова Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, попросив надати договора на встановлення 

спортмайданчика в смт Озерне. Запитав чи є догорів на оренду басейну. 

Ступін В.А., директор Новогуйвинської комплексної ДЮСШ, відповів, 

що всі документи на оренду басейну  Бронетанкового заводу є. 

Єпіфанцев І.В., представник Громадської ради при Житомирській 

райдержадміністрації, зазначив, що нещодавно було реорганізовано відділ 

освіти і додано до їх повноважень функції в частині спорту району, та запитав 

чи доцільно тоді в установі, яку очолює Ступін В.А., утримувати заступника 

директора, бухгалтера та лікаря. Адже у КУ «Центр допризовної підготовки», 

яку він очолює, такого штату немає, навіть бухгалтера окремого немає. 

Ступін В.А., директор Новогуйвинської комплексної ДЮСШ, відповів, 

що штат утворений відповідно до нормативних документів, постанов що 

регулюють діяльність спортивних шкіл. І вони не є позашкільних закладом 

освіти. 

Стужук В.В., головний  спеціаліст відділу освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації, запитав, коли вже буде організоване робоче місце 

директора, адже ще у січні поточного року була домовленість, що все буде 

організовано. 

Ступін В.А., директор Новогуйвинської комплексної ДЮСШ, відповів, 

що меблі були завезені у лютому місяці, і протягом місяця всі роботи будуть 

завершені. 

Стужук В.В., головний  спеціаліст відділу освіти, національно-

патріотичного виховання, молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації, зазначив, що на 01.03.2020р. в установі відсутні 

журнали обліку ведення занять. У тренерів немає жодних документів. За 

півроку не було надано жодного такого журналу на перевірку, хоча про це 

неодноразова нагадувалось і письмово вимагалось. 

Дмитрієва Р.М., начальник відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту Житомирської райдержадміністрації, доповнила, 

що окрім зазначеного обов’язково мають бути навчальні плани та програми, а 

також календаризований план. 
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Ступін В.А., директор Новогуйвинської комплексної ДЮСШ, відповів, 

що всі недоліки будуть усунуті. 
 Уницький С.О., депутат районної ради, запитав як часто проводиться 

перевірка роботи тренерів і чи ведуть вони ці плани тренувань. 

Ступін В.А., директор Новогуйвинської комплексної ДЮСШ, відповів, 

що перевіряє, тренери дотримуються техніки безпеки, наявна у всіх страховка. 

Дмитрієва Р.М., начальник відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту Житомирської райдержадміністрації, зазначила, 

що журнали обліку занять-це фінансовий документ, всі заняття потрібно 

записувати. Якщо відсутній запис- немає підстав для оплати праці. 

ВИРІШИЛИ: Встановити директору Новогуйвинської комплексної ДЮСШ 

термін до 7 квітня 2020 р. для надання: 

1) Інформацію по встановленому майданчику в смт Озерне (вартість 

робіт, копії договорів, актів про виконані роботи та кошторисів по 

встановленню майданчику); 

2) Впорядкувати журнали обліку занять,  програми по видам спорту та 

надати для перевірки у відділу освіти, національно-патріотичного виховання, 

молоді та спорту Житомирської райдержадміністрації; 

3) Організувати робоче місце директора та місце збереження журналів 

обліку занять. 

Результати голосування: 

«За» – 5 (Котвицький С.В.,   Приставський М.М., Кліменко В.М., 

Уницький С.О., Козел В.В.).  

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

 

2.СЛУХАЛИ: Про використання коштів В.Пічською сільською радою на 

проведення спортивно-масових заходів. 

Інформує: Бовсуновський Ю.В. – голова Громадської ради при 

райдержадміністрації 

 Повідомив, що Громадською радою було направлено запити до сільської 

ради щодо отримання інформації про використання коштів на проведення 

спортивно-масових заходів. В.Пічською сільською радою у відповідь було 

надано перелік проведених заходів та акти. Проте на кожен акт має бути 

кошторис, тому це нецільове використання коштів. Лише за проведення 

заходів до Дня незалежності  сільською радою було проведено перерахування 

коштів  в сумі 30 тис грн. І таке використання коштів було неодноразовим. 

ВИСТУПИЛИ:  Котвицький С.В., голова робочої групи, відповів, що у 2018 

році начальником відділу сім’ї, молоді та спорту було надано роз’яснення, що 

сільська рада не може утримувати будь-яку спортивну організацію, яка 

проводить спортивні заняття на її території. Можливим лише є заключення 

договорів  на проведення спортивних заходів. 
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 Бовсуновський Ю.П., голова Громадської ради при 

райдержадміністрації, зазначив, що спортивні заходи на території В.Пічської 

сільської ради проводить ГО «Айкі Те Гатана рю»,  і він особисто звернувся 

до них, щоб вони надали йому документи  на підставі яких проводились 

перерахунки їм коштів. Проте вони відмовили.  

ВИРІШИЛИ: Звернутися до В.Пічської сільської ради про надання 

підтверджуючих документів, на підставі яких були надані послуги по 

проведенню спортивно-масових заходів за 2018-2019 р.р 

Результати голосування: 

«За» – 5 (Котвицький С.В.,   Приставський М.М., Кліменко В.М., 

Уницький С.О., Козел В.В.).  

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

 «Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

3. Різне. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова робочої групи, зазначив, що  на 

минулому засіданні робочої групи обговорювалось питання використання 

коштів громадською  організацією «Житомирська районна федерація 

футболу», де йому, як голові робочої групи, було доручено з’ясувати певні 

факти щодо наявності чи відсутності договору чи іншого документу (рішення, 

наказу тощо)  про використання стадіону у смт Новогуйвинське на період 

проведення навчально-тренувальних зборів з 13.02.2019р. по 15.03.2019р. Ним 

особисто було направлено звернення до Новогуйвинської селищної ради про 

наявність таких документів, проте селищна рада відповіла що не володіє 

зазначеним питанням і нічого їм про це не відомо. Окрім того було вирішено 

підготувати текст звернення до правоохоронних органів. Проте необхідно 

точно вирішити до яких саме правоохоронних органів звертатись і робоча 

група немає таких повноважень. На його думку було б  доречним  винести це 

питання на розгляд чергового засідання постійної комісії з питань бюджету і 

комунальної власності, з подальшим розглядом на сесії районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Винести це питання на розгляд чергового засідання постійної 

комісії з питань бюджету і комунальної власності, з подальшим розглядом на 

сесії районної ради. 

  

Результати голосування:  

       «За» – 5 (Котвицький С.В.,   Пиставський М.М., Кліменко В.М., Уницький 

С.О., Козел В.В.).  

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

 

Голова робочої групи                  С.КОТВИЦЬКИЙ 
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Члени робочої групи: 

Приставський М.М.           ________________ 

Козел В.В.                           ________________ 

Кліменко В.М.                     ________________ 

Уницький С.О.                     ________________ 


